
Audiència Pública 2013 

16 de maig de 2013 

Sala de Plens de l’Ajuntament d’Esporles (Sa Fàbrica) 

Compareix:  

 Miquel Ensenyat, batle 

Acompanyen: 

 Xisca Torres, regidora 

 Vicenç Vidal, regidor, 

 Antoni Asensio, regidor 

 Maria Ramon, regidora 

 Albet Salido, regidor 

 Pilar Tous, AODL 

Acudeixen 54 persones 

 

El batle comparegué en Audiència Pública 

Més de 50 ciutadans acudiren el passat mes de maig a la convocatòria 

d’Audiència Pública anual, tal com marca el protocol l’Agenda Local 2. 

Miquel Ensenyat donà compte de la gestió municipal del darrer any, fent un 

repàs de les accions més destacades de totes les àrees. A més, explicà de 

manera detallada els blocs d’acció que l’Ajuntament ha posat en marxa per fer 

front a la situació de crisi que afecta a empreses i ciutadans del poble. (Veure 

detalls a la presentació adjunta). 

Cal destacar l’aprovació dels pressuposts per a 2013 amb un marcat caràcter 

social, la posada en marxa dels convenis de col·laboració social, que permeten 

donar feina a treballadors en atur i complementar la seva prestació, els 

programes de formació i d’ocupació i la tasca dels serveis socials. 

També va parlar de la culminació de les obres de la piscina i instal·lacions 

adjacents, de la Casa del Poble o de la recuperació de l’altra part de Ca ses 

Monges. 

En acabar l’exposició, els assistents preguntaren al batle sobre el seguiment de 

les propostes del darrer fòrum d’Espais públics, que alguns estan en marxa 

com la restauració dels elements del parc infantil del Jardinet o l’augment del 

nombre de “pipicans”, i d’altres que s’han hagut d’ajornar per manca de 



finançament, en part també per donar prioritat a les despeses per a projectes 

socials. 

Sortiren altres temes recurrents als darrers fòrums com els excrements dels 

cans als carrers i la dificultat de glapir els infractors per poder sancionar. Una 

de les darreres iniciatives municipals de comptar amb tres persones per a la 

neteja viària, gracies a un acord amb Mater Misericordiae, contribuirà a pal·liar 

aquest problema. 

També es tractà el tema dels entrebancs per acabar de fer el camí d’accés a la 

Vilanova que amb l’aprovació de les NNSS s’obre una via per poder-ho fer.  

Detalls sobre la recollida de fems, o les formes de pal·liar  el renou de la canera 

i les molèsties per aquella zona de la gent que deixa els cotxes i fa botellades 

abans d’entrar al poble durant les festes, foren altres temes que es tractaren a 

la reunió. 


